
Styrelsemöte  16  september
2014

En rapport i punktform från styrelsemötet i september:

Garagerenoveringen. Arbetet med att ta in offerter inför
stämman  fortgår  men  tar  mycket  tid.  Tanken  är  att
stämman  ska  få  ta  ställning  ett  förslag  inklusive
totalkostnad som styrelsen förordar. Kostnaden föreslås
tas ur underhållsfonden. Offerterna ska vara inne senast
24 september.
Fortfarande visst läckage i garage 2, trots monterad
extra bred nockplåt. Västanfors underrättas om detta.
Avläsningen har gått bra och ska nu bearbetas vidare i
Excel innan slutdebitering sker.
Vissa värmemätare har fått problem med batteriet som
kanske behöver bytas ut. Johan felsöker vidare.
Problemen med Sappa TV och fibernätet diskuterades. Dan
och Peter följer upp detta med både Teknikbyrån och
Sappa samt lägger ut information på hemsidan.
Johan presenterade ett förslag att köpa in och montera
en flaggstång vid infarten (ungefär där granen brukar
stå). Tanken är att vi sedan ska kunna klä flaggstången
med ljuskedja och på så sätt skippa julgranen som börjar
kosta ganska mycket pengar att köpa in, sätta upp och
tas ner varje år.
Alla lekplatser är nu renoverade utom stora lekplatsen
där befintliga träställningar behöver ses över. Lek- och
parkgruppen ska också ta en dialog med kommunen och de
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är beredda att hjälpa oss med upprustningen.
Johan  presenterade  förslag  att  ersätta  befintlig
gräsklippare med en moderna ”allround”-maskin som också
skulle kunna användas för lättare snöröjning.
Göran  gick  igenom  utfall  per  den  sista  augusti  och
presenterade  förslag  till  budget  2014/2015.  Förslaget
kommer att diskuteras vidare och fastställas på nästa
styrelsemöte.
Årstämman är flyttad till tisdag 18 november. Platsen
blir Vittraskolans matsal.

Nästa möte äger rum den 14 oktober kl 19.


